

Venues & visits

Lieux et visites



BRUSSELS CITY HALL

HOTEL DE VILLE DE BRUXELLES

Grand Place



The City Hall of Brussels is a masterpiece of 15th century Gothic civil architecture. The richness of its interior also makes this building one of the most sumptuous in the country. It has an important artistic as well as historical heritage.

L'Hôtel de Ville de Bruxelles est un chef-d'œuvre de l'architecture civile gothique du 15e siècle. La richesse de son intérieur fait aussi de cet édifice l'un des plus somptueux du pays. Il possède un patrimoine important tant artistique qu'historique.



ADAM Museum

Musée ADAM

Art & Design Atomium Museum

Trade Mart Brussels / Place de Belgique 1



The ADAM - the only museum and art centre in Brussels devoted to art and design of the 20th century and of today - is part of the cultural program adopted by the Atomium in the aftermath of its renovation [2006] and its 15th anniversary [2008]: what have become the key words of Expo 58 - Modernity & Progress - in the fields of contemporary creation, design and architecture?

Le ADAM - le seul musée et centre d'art de Bruxelles dédié à l'art et au design du XXe siècle et d'aujourd'hui - s'inscrit dans la programmation culturelle adoptée par l'Atomium au lendemain de sa rénovation [2006] et de son cinquantième anniversaire [2008] : que sont devenus les maîtres-mots de l'Expo 58 - Modernité & Progrès - dans les domaines de la création contemporaine, du design et de l'architecture ?



ATOMIUM

Avenue de l'Atomium



The Atomium, symbol of Brussels and Belgium, is an international tourist attraction. This unique architecture, created on the occasion of the 1958 Universal Exhibition in Brussels, has become the most popular monument in the capital of Europe.

L'Atomium, symbole de Bruxelles et de la Belgique, est une attraction touristique internationale. Cette architecture unique en son genre, créée à l'occasion de l'Exposition universelle de Bruxelles de 1958, est devenue le monument le plus populaire de la capitale de l'Europe.



CENTRALE for Contemporary Art

place Sainte-Catherine 44



The Centrale for contemporary art, inaugurated in 2006, responded to a lack in the cultural landscape of Brussels devoid of an institutional place dedicated to the only contemporary creation in the city centre. Its mission is to present to the public as widely as possible contemporary artistic creations; all disciplines combined in the field of visual arts (visual arts, multimedia, video, installations, performances, applied arts) and to generate beyond the debate on the Art, a questioning about society and the world of today.

La Centrale for contemporary art, inaugurée en 2006, répondait à un manque dans le paysage culturel bruxellois dépourvu de lieu institutionnel dédié à la seule création contemporaine au centre-ville. Sa mission est de présenter au public le plus large possible des créations artistiques contemporaines, toutes disciplines confondues dans le domaine des arts visuels (arts plastiques, multimédia, vidéo, installations, performances, arts appliqués) et de susciter au-delà du débat sur l'art, un questionnement sur la société et le monde d'aujourd'hui.

How to register

Comment s'inscrire

Registration fees : **190 €** (members) **140 €** (locals) **290 €** (others)
Participation fees cover coffee breaks, lunches, dinners and cocktails.

Register on : likeculture.eu/actualite/la-rencontre-de-bruxelles

Frais d'inscription : **190 €** (membres) **140 €** (locaux) **290 €** (autres)

Les frais de participation comprennent les pauses-café, les déjeuners, les dîners et les cocktails.

Inscrivez-vous sur : likeculture.eu/actualite/la-rencontre-de-bruxelles

Practical informations

Informations pratiques

CONFERENCE VENUES

LIEUX DE CONFÉRENCE

8.02.2017

[City of Brussels City Hall](#)

Grand Place, 1000 Brussels

Subway / Métro : Bourse

9.02.2017

[ATOMIUM](#)

Avenue de l'Atomium, 1020 Brussels

Subway / Métro : Heysel/Heizel

10.02.2017

[ADAM Museum - Art & Design Atomium Museum](#)

Place de Belgique 1, 1020 Brussels

Subway / Métro : Heysel/Heizel

WORK LANGUAGES

Simultaneous translation English - French

Traduction simultanée en Anglais et Français



HOW TO GET TO BRUSSELS

SE RENDRE A BRUXELLES

By plain / Par avion

• Brussels Airport www.brusselsairport.be

17 mn train trip from the airport to the centre of Brussels (SNCB)

17 minutes de trajet pour rejoindre le centre de Bruxelles (train SNCB)

• Brussels South Airport www.charleroi-airport.com

1 hour bus trip from the airport to Brussels (Flibco, www.flibco.com)

1 heure de trajet pour rejoindre Bruxelles

By train / Par train

National Railway Company of Belgium (SNCB)

Société nationale des chemins de fer belges (SNCB)

www.belgianrail.be



Brussels' train stations / Les grandes gares

- Gare Centrale, Carrefour de l'Europe 2 – 1000 Brussels
- Gare du Midi, Rue de France 2 – 1070 Brussels
- Gare du Luxembourg, Place du Luxembourg – 1040 Brussels
- Gare du Nord, Rue du Progrès 85 – 1210 Brussels

GOING AROUND THE CITY / SE DEPLACER EN VILLE

- STIB (Bus) www.stib-mivb.be
- Taxis verts www.taxisverts.be +32 2 349 49 49

SUGGESTED HOTELS / HÔTELS CONSEILLÉS

- Hotel ibis Bruxelles Expo Atomium ***
- Hotel ibis Brussels off Grand Place ***
- Hotel Novotel Brussels off Grand Place ****

LIKE EVENT MANAGER / RÉFÉRENTE LIKE

Margaux Rouchet : +33 3 20 85 14 14 - m.rouchet@likeculture.eu



atomium



165, boulevard de la liberté
59000 Lille - France

+33 3 20 85 14 15
info@likeculture.eu
www.likeculture.eu